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Przewodnicząca Rady Miejskiej w 

Pabianicach  

Pani Iwona Marczak 

 

Dotyczy: interpelacji Radnych Rady Miejskiej w Pabianicach Pani Aleksandry Stasiak i Pani Anny 

Zaborowskiej z dnia 22.11.2024 r. w sprawie problemów związanych z brakiem dostatecznej 

widoczności tabliczek z oznaczeniami nazw ulic w mieście 

 

 

W odpowiedzi na zgłoszoną interpelację dotyczącą stanu tablic z nazwami ulic na terenie 

naszego miasta, pragnę zapewnić, że kwestie te są dla mnie priorytetowe z punktu widzenia 

bezpieczeństwa oraz estetyki przestrzeni publicznej. 

Mam świadomość, że część tablic wymaga wymiany ze względu na ich wyblaknięcie i 

ograniczoną czytelność. W celu dokładnego oszacowania skali problemu, poleciłem 

zaplanować w I kwartale przyszłego roku szczegółowy przegląd wszystkich tablic w mieście. 

Wyniki tego przeglądu pozwolą na opracowanie harmonogramu działań oraz ustalenie 

priorytetów w zakresie wymiany lub ewentualnej naprawy tablic. 

Z informacji uzyskanych od Zarządu Dróg Miejskich w Pabianicach wynika, że koszty wymiany 

tablic na nowe będą stanowić znaczące obciążenie dla budżetu miasta. Niemniej jednak w 

sytuacjach zgłaszanych przez mieszkańców, które wskazują na szczególnie problematyczne 

lokalizacje, podejmowane są interwencje mające na celu szybką wymianę lub poprawę stanu 

tablic. Takie zgłoszenia można kierować bezpośrednio do Zarządu Dróg Miejskich w Pabianicach. 
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